
The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
I :itchell Sharp, announced today that Mr . Charles Hanin, Belgian Minister
of Science Policy, arrives in Canada this week in response to a Canadian
Government invitation . In Ottawa he will meet Mrs . Jeanne Sauvé, Minister
of State for Science and Tcchnology, as well as other well-known individuals
in the Canadian scientific world . During his stay in Canada, he will also
be the ;~uest of the Quebec governne;it . His visit will be one of information
Cathering on a variety of scientific developments .

In Quebec, the B .-Agian Minister will meet ministers and officials
dealin -- with science policy and the environment .

PIr . Ilanin will also visit a number of centres of research.

Durinô his stay, IIr . Hanin will be accompanied by Is . Alain Stennans,
Secretary-General, and tliss Gilberte Dehoux, Administrator Director o f
the Bureau of Science Planning and rolicy ,

A

I . ,~ Secrétaire d'Etat aux --ffaires extérieures, M . Mitchell Sharp,
annonce au jc.urd'hui que Il . Charles :tanin, Ministre belge de la politique
scientifiquc arrivera cette semaine au Canada, répondant a l'invitatio n
du gouvernement canadien . M. Hanin rencontrera â Ottawa gne Jeanne Sauvé,
1:inistre d'Etat aux 'ciences et la Technologie ainsi que d'autres personnalitéz
tu monde scientifique canadien . Pendant son séjour il sera également l'hôte
c:u gouvernement québécois . Il effectuera une visite d'information des
diverses réalisations scientifiques .

!. Québec le ministre belge rencontrera les ministres et hauts
fonctionnaires responsables des politiques scientifiques et de l'environne-
ment .

Ii. Hanin visitera aussi plusieurs centres de recherche .

Au cours de son séjour II . iianin sera accompagné par H. Alain
Ste:uians, Secrétaire général, et rille Gilberte Dehoux, Directeur d'aZzlinis-
tration des Services de la politique et la programmation scientifique .
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